
Van: Ria Boere-Schoonderwoerd  
Verzonden: vrijdag 5 april 2019 10:58 
Aan: Griffie Krimpenerwaard  
Onderwerp: Fwd: Boompaspoorten Oude Haven te Schoonhoven 
 
Beste griffie, 
 
Naar aanleiding van de mail wisseling die naar de raadsleden is gestuurd betreffende de bomenkap 
Oude Haven hierbij van mij nog een aantal zaken ter informatie aan de raad. 
 
De boompaspoorten na de inspectie van het bedrijf Tree Logic. Deze bevindingen zijn in Observe 
gezet. Deze digitale omgeving is aangekocht om alle assets in een bestand te kunnen overzien en bij 
te houden. 
 
Gezien de staat van de bomen waar breuk een risico is kan het bestuur zich niet veroorloven dit risico 
te negeren. 
 
In december is er gecommuniceerd over de totale kap in de Krimpenerwaard met de verwijzing naar 
de link. Hier was al op te zien dat het om kap van bomen aan de Oude Haven gaat. Voor het moment 
van kappen nogmaals gecommuniceerd. Wel nog een gesprek aangegaan met partijen (o.a. historisch 
groen) en een toelichting gegeven. 
 
Het college blijft op het standpunt ik het kader van veiligheid deze actie door te zetten. Er wordt 
herplant met inzet van burgerparticipatie. Alleen niet nu, zeker niet voor de zomer. De 
bomenverordening en bomenplan voor de Krimpenerwaard komt naar de raad met daar het financiële 
plaatje met de 10% extra aanplant in verwerkt. 
 
Wij, Janette en ik, zijn het gesprek hedenmorgen met de insprekers en enkele bewoners die 
gereageerd hebben ,aangegaan. 
Het standpunt nogmaals herhaalt dat in het kader van veiligheid wij de kap doorzetten en de 
uitnodiging gedaan om het proces van herplant samen met de bewoners te maken. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Janette Hofman en  
Ria Boere 
Wethouders 
 


